



Dublin, June 16th, 2011

TO WHOM IT MAY CONCERN:

This letter will introduce Ms. Elena Caixal Manzano, who has been employed as a Spanish Language Instructor at Instituto Cervantes since January 2009.

As a valued member of our staff, Ms. Caixal Manzano has always shown a great sense of responsibility.

Ms. Caixal Manzano performs her duties in the most effective and satisfactory manner, always representing herself and our Institute professionally.

I am familiar with her work, which is excellent. She is an exceptionally enthusiastic teacher and has a wonderfully contagious effect on her students. Her preparation for class is outstanding. She engages students totally in the class, providing a challenging and rewarding educational experience for her students. Not only does Ms. Caixal Manzano engage with her students, but she also consistently assists her colleagues in discussing new methodological approaches in teaching Spanish.

For all the above mentioned I am pleased to recommend Ms. Caixal Manzano a Spanish Instructor. I am sure she will be an asset to any organization.

Should you need any further information, please contact us at Instituto Cervantes.

Sincerely,

Francisco Javier Rodríguez Campos
Head of Studies
Instituto Cervantes Dublin





**Instituto
Cervantes**

D U B L I N

Dublin, 16 Juin 2011

À QUI DE DROIT:

Cette lettre vous présente Mlle Elena Caixal Manzano, qui a été employé en tant que professeur de langue espagnole à l'Instituto Cervantes depuis Janvier 2009.

En tant que membre estimé de notre personnel, Mlle Caixal Manzano a toujours montré un grand sens des responsabilités.

Mlle Caixal Manzano exerce ses fonctions dans la manière la plus efficace et satisfaisante, représentant toujours elle-même et notre Institut professionnellement.

Je suis familier avec son travail, qui est excellent. Elle est une enseignante exceptionnellement enthousiaste et a un effet merveilleusement contagieux sur ses élèves. Avec une très bonne préparation pour la classe. Elle engage les élèves dans la classe, offrant une expérience éducative stimulante et enrichissante pour ses élèves. Non seulement Mlle Caixal Manzano s'engage avec ses élèves, mais elle aide également constamment ses collègues à discuter de nouvelles approches méthodologiques dans l'enseignement de l'espagnol.

Pour tout ce qui précède, je suis heureux de recommander Mlle Caixal Manzano en tant que enseignant d'espagnol. Je suis sûr qu'elle sera un atout pour n'importe quelle organisation.

Si vous avez besoin de plus amples informations, s'il vous plaît nous contacter à l'Instituto Cervantes.

Cordialement,

Francisco Javier Rodríguez Campos
Responsable Pédagogique
Instituto Cervantes Dublin



**Instituto
Cervantes
DUBLIN**